



Leadvision cares about its customers, for this reason, we all offer the necessary support to meet the requirements. Expansion and/or contraction is a natural characteristic that can never be stopped. On our website, our one pager sheets and warranty, all state this warning for this product. There are ways to reduce this phenomenon but impossible to eliminate it completely. Expansion/contraction will be more noticeable in the fall and spring seasons due to the temperature difference between night and day but will stabilize during the summer. Although Leadvision cannot be held responsible for the installation of a third party, we will offer all the support in order to explain the procedure to follow when assembling a patio. If you have any questions, please do not hesitate to contact us.

Leadvision tien a cœur sa clientèle, pour cette raison, nous offrons tout le support nécessaire afin de répondre aux exigences demander. L'expansion et/ou la contraction est une caractéristique naturelle qui ne peut en aucun cas être stoppée. Sur notre site web, nos feuillets informatifs ainsi que la garantie, tous stipulent cette mise en garde pour ce produit. Il y a des façons de diminuer ce phénomène, mais impossible de l'éliminer complètement, l'expansion /contraction se fera plus remarquer dans les saisons automnale et printanière dues à l'écart de température entre la nuit et le jour, mais se stabiliseras pendant l'été. Bien que Leadvision ne peut se tenir responsable de l'installation d'un tiers personne, elle offrira tout son support afin d'expliquer la marche à suivre lors du montage d'un patio. Pour toutes questions, n'hésitez pas à communiquer avec nous.